
Zápisnica č. 3/2008 
z  rokovania Kolégia rektora STU dňa 17. 3. 2008 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, Dušan Petráš, František Janíček, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Maroš Finka, Helena Žideková, Milan Žalman, Dušan 
Bakoš, Ľudovít Molnár, Alojz Kopáčik, Ján Vajda, Ľubomír Šooš, 
Ľudovít Petránsky, Oliver Moravčík, Vladimír Kovár, Pavel Timár 

 
Neprítomní:  Juraj Česelský 
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Štipendijný poriadok STU (pror. Kalužný) 
2. Kritériá mimoriadneho štipendia na STU (pror. Kalužný) 
3. Štatút Ceny rektora STU (pror. Kalužný) 
4. Zásady výberového konania na STU (pror. Finka) 
5. Transformácia Vydavateľstva STU na Nakladateľstvo STU (pror. Petráš) 
6. Výročná správa STU za rok 2007 (pror. Petráš) 
7. Návrh na zriadenie Ústavu inžinierskych štúdií na STU (pror. Janíček) 
8. Organizačný poriadok Ústavu manažmentu STU a Ústavu inžinierskych štúdií STU (pror. 

Janíček) 
9. Analýza energetického hospodárstva STU a revízne činnosti na STU (pror. Janíček) 
10. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1. Štipendijný poriadok STU (pror. Kalužný) 
2. Kritériá mimoriadneho štipendia na STU (pror. Kalužný) 
3. Štatút ceny rektora STU (pror. Kalužný) 
4. Zásady výberového konania na STU (pror. Finka) 
5. Transformácia Vydavateľstva STU na Nakladateľstvo STU (pror. Petráš) 
6. Výročná správa STU za rok 2007 (pror. Petráš) 
7. Návrh na zriadenie Ústavu inžinierskych štúdií na STU (pror. Janíček) 
8. Organizačný poriadok Ústavu manažmentu STU a Ústavu inžinierskych štúdií STU (pror. 

Janíček) 
9. Analýza energetického hospodárstva STU a revízne činnosti na STU (pror. Janíček) 
10. Programy na zapájanie sa do medzinárodnej spolupráce vo výskume a inováciách 

a aktuálne výzvy na podávanie projektov (pror. Redhammer) 
11. Návrh na udelenie Plakety STU prof. Ing. Csabovi Korenovi, PhD. (dekan Kopáčik) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  6/7/2007, 1/2/2008, 2/2/2008 
 
Nesplnené úlohy:   
 
 
 
 
 



K bodu 1, 2 Štipendijný poriadok STU, 
Kritériá mimoriadneho štipendia na STU (pror. Kalužný) 

  
Pror. Kalužný: Predložil písomné materiály k týmto bodom rokovania, ktoré sú pripravené 

vo forme smernice rektora STU a informoval o ich obsahu. 
Dekan FEI STU 
Vajda: 

Opýtal sa, čo je základom pre výpočet 10% študentov pre vyplácanie 
prospechového štipendia a úspešne skončení bakalári pokračujúci v 1. 
ročníku inžinierskeho štúdia môžu dostať štipendium alebo nie ? Musí byť 
každému študentovi oznámené písomne, že mu bolo pridelené štipendium. 

Pror. Kalužný: Odpovedal na položené otázky: 10% sa počíta zo všetkých študentov 
denného štúdia 1. aj 2. stupňa. Štipendiá sa budú vyplácať iba raz za 
výsledky dosiahnuté v minulom ročníku. Základná výška štipendia bude 
jednotná na celej STU a bude vychádzať z výšky prostriedkov, ktoré STU 
dostane na tento účel z MŠ SR. 

Dekan SvF STU 
Kopáčik: 

Pri vyslaní študenta na zahraničné štúdium do zahraničia (Erazmus a pod.) 
on neskončí v štandardnej dĺžke štúdia a stráca nárok na štipendiá vrátane 
sociálneho. 

Dekan FCHPT 
STU Bakoš: 

Štipendiá sa vyplácajú po ročníkoch ale na fakultách máme kreditný systém 
a to je v určitom nesúlade. 

 
Uznesenie KR STU č. 1/3/2008 
KR STU schvaľuje predložené materiály „Štipendijný poriadok STU“ a „Kritériá 
mimoriadneho štipendia na STU“ s pripomienkami, ktoré sú súčasťou zápisu. 
 
 
K bodu 3 Štatút Ceny rektora STU (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania. Štatút ceny rektora STU 

bude jednotný pre všetky stupne denného štúdia. Cenu udeľuje rektor STU na 
návrh dekana fakulty alebo vedúceho univerzitného ústavu. 

 
Uznesenie KR STU č. 2/3/2008 
KR STU schvaľuje predložený materiál „Štatút Ceny rektora STU“ bez pripomienok. 
 
 
K bodu 4 Zásady výberového konania na STU (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Predložil písomný materiál na rokovanie a podal stručnú informáciu o obsahu 

tohto materiálu. 
Dekan FEI  
STU Vajda: 

Z materiálu vyplýva, že 1 člena výberovej komisie nevolí AS fakulty ale celej 
univerzity. Vyhlasovateľom výberového konania by nemal byť tajomník 
fakulty. 

Dekan FIIT  
STU Molnár: 

Je rozdiel robiť výberové konanie na funkciu vedúceho pracovníka a na 
profesorov resp. docentov. 

 
Uznesenie KR STU č. 3/3/2008 
KR STU schvaľuje predložený materiál „Zásady výberového konania na STU“ s 
pripomienkami. 
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K bodu 5 Transformácia Vydavateľstva STU na Nakladateľstvo STU 
(pror. Petráš) 

  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania a podrobne informoval 

o pripravovanej transformácii, jej etapách a očakávaných prínosoch. 
Dekan FIIT 
STU Molnár: 

Hodnotí tento pripravovaný projekt pozitívne. Navrhol, aby sa to odzrkadlilo 
aj v názve, že sa jedná o Nakladateľstvo technickej literatúry. V predloženom 
materiále mu chýba finančná analýza. Fakulty sú v edičných plánoch veľmi 
rozdielne. Treba si zadefinovať čo je skriptum a čo je vysokoškolská učebnica 
resp. monografia. Treba si vopred povedať, ako sa bude rozhodovať čo sa 
bude vydávať, lebo nie všetky vydané tituly budú ekonomicky ziskové. 

Dekan MTF 
STU Moravčík: 

Zámer by mal byť vydávať hlavne bonitnú literatúru – učebnice a monografie. 
Skriptá navrhuje vydávať hlavne v elektronickej forme, majú s tým na fakulte 
dobré skúsenosti. V tejto súvislosti pripomenul časovú náročnosť na vydanie 
titulu. 

Dekan FCHPT 
STU Bakoš: 

Nakladateľstvo technickej literatúry na Slovensku chýba, ak ho neurobíme 
my, urobí ho niekto iný. Všetky nakladateľstvá však majú sponzorov, tieto 
veci treba mať na pamäti. 

Dekan FA STU 
Petránsky: 

Podporuje túto transformáciu, pripomienky samozrejme treba brať vážne 
a vyriešiť ich, ale je presvedčený, že to bude úspešný krok vpred. Podporné 
stanovisko vyjadril aj dekan SjF STU Šooš. 

Dekan SvF STU 
Kopáčik: 

Zaujímal sa o to, kde bude Nakladateľstvo STU umiestnené, aké sú zámery 
v tomto smere. Odpovedal pror. Janíček: zatiaľ sa predpokladá, že bude 
umiestnené v priestoroch na Vazovovej ulici po ich úprave a prestavbe. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Keďže sa jedná o vznik novej súčasti STU, zmenu Štatútu STU a následne 
nároky na financovanie, treba tento materiál predložiť písomne na 
prerokovanie do AS STU. 

Rektor Báleš: Pripomenul, že v najnovšom edičnom pláne je množstvo duplicít z oblasti 
matematiky, životného prostredia, obnoviteľných zdrojov energie a pod. 

 
Uznesenie KR STU č. 4/3/2008 
KR STU schvaľuje materiál „Transformácia Vydavateľstva STU na Nakladateľstvo STU“ 
s pripomienkami. Dekani fakúlt STU podporujú zriadenie Nakladateľstva STU. 
 
 
K bodu 6 Výročná správa STU za rok 2007 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Výročná správa STU za rok 2007 bola vypracovaná podľa osnovy predpísanej 

z MŠ SR. Bola doručená v elektronickej podobe, lebo je príliš objemná. 
Poďakoval za dodané podklady aj pripomienky. Je to však dobrý obraz o tom, 
čo všetko sa udialo na STU v roku 2007. 

Dekan SvF STU 
Kopáčik: 

V správe sa nachádzajú niektoré číselné údaje, ktoré sú nesprávne. Navrhuje 
spraviť verifikáciu číselných údajov skôr, ako správa pôjde do tlače. 

Dekan SvF STU 
Kopáčik: 

V správe sa nachádzajú niektoré číselné údaje, ktoré sú nesprávne. Navrhuje 
spraviť verifikáciu číselných údajov skôr, ako správa pôjde do tlače. 

Predseda UOO 
STU Kovár: 

Táto správa je informačným zdrojom pre jej čitateľov. V tejto súvislosti si 
myslí, že všetky pozitíva by bolo potrebné v správe viac vyzdvihnúť. 
Rovnako je to aj so všetkými pozitívnymi krokmi, ktoré urobilo vedenie STU 
smerom k zamestnancom a študentom. 

Dekan FCHPT  Navrhuje správu neprekladať do angličtiny, lebo štruktúra správy nie je 
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STU Bakoš: v súlade so zahraničnými kritériami. 
 
Úloha KR STU č. 1/3/2008 
Kolégium rektora STU ukladá dekanom fakúlt preštudovať text Výročnej správy STU za rok 
2007, verifikovať číselné údaje uvedené v správe a dodať písomne vecné pripomienky k tejto 
správe prorektorovi Petrášovi. 
Z: dekani fakúlt STU, predseda UOO STU 
T: 26. 03. 2008 
 
Uznesenie KR STU č. 5/3/2008 
KR STU schvaľuje Výročnú správu STU za rok 2007 s pripomienkami. 
 
 
K bodu 7, 8 Návrh na zriadenie Ústavu inžinierskych štúdií na STU, 

Organizačný poriadok Ústavu manažmentu STU a Ústavu 
inžinierskych štúdií STU (pror. Janíček) 

  
Pror. Janíček: Predložil na rokovanie písomné materiály, ktoré už boli prerokované vo 

vedení STU aj v KR STU a doplnené o pripomienky. 
Dekan SvF  
STU Kopáčik: 

Pripomienka sa týka ÚIŠ STU a požaduje: ak študentov získa fakulta, tak 
väčšina financií zostáva na fakulte. K tejto pripomienke sa pripojil aj dekan 
SjF STU Šooš. 

Dekan FEI  
STU Vajda: 

Požaduje doplniť, ktoré študijné programy sme na ÚIŠ STU schopní 
vyučovať v anglickom jazyku. 

Predseda UOO 
STU Kovár: 

Nenašiel v materiáloch zmienku o zástupcovi týchto univerzitných ústavov 
v samosprávnych orgánoch školy. 

 
Uznesenie KR STU č. 6/3/2008 
KR STU schvaľuje „Návrh na zriadenie Ústavu inžinierskych štúdií na STU“ s 
pripomienkami. KR STU súhlasí s požiadavkou dekana SvF STU Kopáčika, že ak študentov 
pre ÚIŠ STU získa fakulta, väčšina financií zostane na fakulte. 
 
 
K bodu 9 Analýza energetického hospodárstva STU a revízne činnosti na 

STU (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál a komentoval jeho obsah. Materiál doplnil 

o výsledky roku 2007. Návrhy na riešenie stavu, ktoré sú v materiáloch 
uvedené boli dodané z fakúlt a sú tam uvedené zatiaľ bez zmeny. Revízie na 
STU navrhuje robiť centrálne, je to po všetkých stránkach výhodnejšie.  

Rektor Báleš: Oznámil, že v apríli 2008 bude výjazdné rokovanie KR STU. Tento bod tam 
podrobne prerokujeme. 

 
Stanovisko KR STU č. 1/3/2008 
Kolégium rektora STU berie na vedomie materiál „Analýza energetického hospodárstva STU 
a revízne činnosti na STU“. 
 
 
K bodu 10 Rozličné 
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1) Predseda AS STU Žalman: 

Požiadal listom dekanov fakúlt STU o prípravu návrhov Štatútov fakúlt a doteraz mu bol 
doručený len Štatút FEI STU. Na schválenie v AS STU to musí byť predložené dňa 
31.3.2008. Všetky vnútorné normy na STU musia byť zosúladené do tohto termínu. 

 
2) Rektor Báleš: 

- Výjazdné rokovanie KR STU bude 14.04.2008 o 14:00 hodine v ÚZ STU 
Gabčíkovo. 

- Listom požiadal dekanov fakúlt ohľadom návrhov do komisie na výber dodávateľa 
leteniek na STU – viaceré fakulty nedali vhodné personálne návrhy. 

 
3) Prorektor Finka: 

- Informoval o odovzdaní akreditačného spisu. Rozhodnutie dostaneme v lehote 
maximálne 12 mesiacov. 

- Upozornil na termíny výberových konaní na obsadenie pracovných miest. Zatiaľ nie 
sú komisie ustanovené na niektorých fakultách. Požiadal o urýchlené dodanie 
návrhov na členov výberových komisií. 

- Informoval o rokovaní ohľadom optimalizácie hlasových služieb s T-com a Orange. 
 
4) Prorektor Kalužný: 

Je potrebné vyčistiť prípadné duplicity v publikačnej činnosti. 
 
5) Prorektor Redhammer: 

Informoval písomným materiálom o výzve na podávanie projektov pre RP7. 
 
6) František Janíček: 

Informoval o projektoch STU v oblasti ŠF mimo Bratislavy. Priority boli stanovené 
nasledovne: MTF Trnava, ÚZ Gabčíkovo a ÚZ Kočovce. Ročne môže byť podaný 
z STU iba 1 projekt. 

 
7) Predseda UOO STU Kovár: 

- Informoval o podpísaní KZ na rok 2008. Text bude publikovaný v časopise 
Spektrum. Platnosť zmluvy je od 1.3.2008. 

- Začalo sa kolektívne vyjednávanie o vyššej KZ na rok 2009. 
 
8) Dekan SvF STU Kopáčik: 

- Odovzdal delimitačné protokoly zamestnancov UM STU. 
- Vo februári 2009 bude na SvF STU zasadať medzinárodný výbor   požiadal rektor 

STU o účasť na tomto podujatí. 
- Pozval všetkých prítomných na výstavu CONECO a Racioenergia a na divadelné 

predstavenie dňa 3.4.2008. 
- Predložil písomný návrh na udelenie Plakety STU prof. Ing. Csabovi Korenovi, PhD.

 
Uznesenie KR STU č. 7/3/2008 
KR STU schvaľuje „Návrh na udelenie Plakety STU prof. Ing. Csabovi Korenovi, PhD.“ pri 
príležitosti životného jubilea za celoživotný prínos v pedagogickej a vedeckovýskumnej 
činnosti na STU v Bratislave. 
 
9) Dekan FIIT STU Molnár: 
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- Pozvánka na workshop v rámci projektu ASIA LINK bol nevhodne podpísaný 
- SARIO organizuje namiesto nás aktivity ohľadom Mlynskej doliny. 

 
10) Dekan FA STU Petránsky: 

- Informoval, že FA STU získala za pomoci rektora STU značné priestory po 
vysťahovaní CVTI 

- Na fakulte systematicky pracujú na európskej akreditácii, zatiaľ sa to vyvíja 
pozitívne pre fakultu. 

 
11) Dekan SjF STU Šooš: 

- Agentúra G8M8 robí nábor bakalárov do zahraničia 
- SjF robí olympiádu, zmyslom je zvýšiť záujem o tech. Štúdium. Slávnostné 

vyhodnotenie akcie bude 19.3.2008. Všetkých na podujatie pozýva. 
 
12) Prorektor STU Petráš: 

- Pozval všetkých na divadelné predstavenie na Novej Scéne dňa 2.3.2008 pri 
príležitosti dňa učiteľov, ktoré bude spojené s predstavením emeritných profesorov 
STU. 

- Informoval, že 31.3.2008 je uzávierka na podávanie projektov NIL. STU podá 
spoločný projekt na mobility. 

 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
Zápisnicu overili: 
 
 
Prof. Ing. František JANÍČEK, PhD. – prorektor STU 
 
 
Prof. Dr. h.c. Ľudovít PETRÁNSKY, DrSc. – dekan FA STU 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc. - rektor STU 
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